



Dec. 2012 Volume 20 No. 6
2012年12月 第20卷 第6期

证据科学

Evidence Science

行政执法与刑事司法衔接中的证据转化 高通

论强制证人出庭作证制度的风险控制 吴光升

排除规则在监听证据中的运用 郑曦, 刘攻

英国专家证人制度对完善我国司法鉴定人制度之借鉴 杜春鹏, 李尧

遗传标记分析对DNA证据的影响 袁丽

中国政法大学

ISSN 1674-1226



9 771674 122084

万方数据

CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

证据科学

(双月刊)

2012年第20卷第6期(卷终)

2012年12月25日出版

- 在证据科学全国博士生论坛上的致词 张文显·645·
- 行政执法与刑事司法衔接中的证据转化 高通·647·
- 行政证据与刑事证据衔接规范研究 杜磊·657·
- 行政证据与刑事证据的程序衔接问题研究 郭泰和·665·
- 对抗下的合作:当事人主义刑事证明模式再思考 王海军·674·
- 论强制证人出庭作证制度的风险控制 吴光升·683·
- 排除规则在监听证据中的运用 郑曦,刘玫·695·
- 英国专家证人制度对完善我国司法鉴定人制度之借鉴 杜春鹏,李尧·703·
- 刑事诉讼中精神病鉴定的程序保障实证调研报告 郭志媛·721·
- 遗传标记分析对DNA证据的影响 袁丽·737·
- 排除规则的困难 [美]罗纳德·J·艾伦著,郑飞、强卉译,张保生校·750·
- 证据科学全国博士生学术论坛在京举行 ·封二·
- 《证据科学》2012年总目录 ·封三·

Evidence Science

Volume 20 Number 6 Dec. 25, 2012

Contents

- Speech at Doctoral Forum on Evidence Science of China**
..... *Zhang Wenxian*(645)
- On the Evidence Conversion in the Convergence between Administrative Law Enforcement and Criminal Justice** *Gao Tong*(647)
- On the Convergence Norms between Administrative Evidence and Criminal Evidence** *Du Lei*(657)
- Study on the Issue of Procedural Convergence between Administrative Evidence and Criminal Evidence** *Guo Taihe*(665)
- Cooperation from Confrontation: Rethink the Criminal Proof Mode of Adversary System** *Wang Haijun*(674)
- On the Risk Management of Compelling the Witness to Testify in Court** ...
..... *Wu Guangsheng*(683)
- Applying Exclusionary Rule to Surveillance Evidence: An Analysis of US Practice** *Zheng Xi, Liu Mei*(695)
- Perfecting Chinese Forensic Expert System by Studying British Expert Witness System** *Du Chunpeng*(703)
- Survey Report on Procedural Safeguards for Mental Health Assessment in Criminal Cases** *Guo Zhiyuan*(721)
- Influence of Genetic Marker Analysis on DNA Evidence** *Yuan Li*(737)
- Difficulties of Exclusionary Rules** *Ronald J. Allen*(750)